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Lista över slutsatser och vidare arbete med KF- 

och nämndsbudgetuppdrag 2024 

 

Nedan listas alla nämndsbudgetuppdrag 2024 tillsammans med information om huruvida 

förvaltningen arbetar vidare med uppdragets resultat under 2025 eller i kommande års planering 

2026 och framåt. Det listas också om förvaltningen inte avser arbeta vidare med slutsatsen. 

Hur syns det i rapporterna hur slutsatserna hanteras? 

Samtliga rapporter/bilagor kring budgetuppdragen har uppdaterats så att det framgår: 

• Förvaltningen arbetar vidare med uppdragets resultat under 2025. Detta betyder att 

resurser finns avsatta och att vidare arbete ingår i antingen nämndsbudget eller 

verksamhetsplan för 2025. 

• Förvaltningen kommer att ta hänsyn till slutsatserna under kommande års planering och 

budget för 2026 och framåt. 

• Förvaltningen avser inte arbeta vidare med slutsatsen. 

Vad betyder det att förvaltningen tar hänsyn till slutsatserna i kommande års (2026) 

planering och budget? 

• För insatser som omfattar investeringar gäller att de beslutas i budgetskrivelse 2026 i juni 

2025, och planeringen omfattar åren 2026 med utblick 2027-2031. 

• För insatser som inte gäller investeringar gäller att de beslutas i nämndsbudget 2026 eller 

verksamhetsplaner för 2026 i januari 2027. 

Redovisning per uppdrag 

Fastighets- och gatukontoret får i uppdrag att analysera volymbehovet av biokol kopplat 

till den långsiktiga planeringen av 3-30-300, både avseende plantering och vitalisering, 

samt att utifrån det undersöka möjligheterna att handla upp biokol, eventuellt i 

samverkan med MKB, Serviceförvaltningen och andra kommuner för att trygga 

tillgången, skapa lokal produktion i Malmö/Skåne och få ett bättre pris. 

• Förvaltningen kommer att ta hänsyn till slutsatserna under kommande års planering och 

budget för 2026 och framåt 

Fastighets- och gatukontoret får i uppdrag att analysera vilka förutsättningar, verktyg och 

insatser som skulle kunna stimulera en variation av mindre och större aktörer som bygger 

i staden med syfte att öka byggtakten, öka diversifieringen, kvaliteten, bidra till 

förtätningen, påskynda klimatomställningen och sänka priserna. 

• Förvaltningen arbetar vidare med uppdragets resultat under 2025  



    
 
 
Fastighets- och gatukontoret får i uppdrag att utreda förutsättningarna för att ta bort 

Kung Oscars väg samt Baltiska vägen och ersätta med främst parkmark, där utrymme 

ges till cykel- och gångtrafikanter samtidigt som tillgänglighet och hänsyn till 

verksamheters bilparkering ska tillförsäkras. Den spårväg som finns på Kung Oscars väg 

ska lämnas orörd, för att säkerställa att museispårvagnens verksamhet kan fortsätta. 

Arbetet är ett led i att öka stadens grönytor och skapa mer trivsamma miljöer för 

Malmöborna. 

• Förvaltningen kommer att ta hänsyn till slutsatserna under kommande års planering och 

budget för 2026 och framåt. 

Fastighets- och gatukontoret får i uppdrag att utreda möjligheterna att genom 

markanvisnings- eller exploateringsprocesser hitta en långsiktig finansieringsmodell för 

lokaler för kultur och föreningsliv. Bakgrunden är att säkerställa att Malmö även i 

framtiden är en stad där kultur och föreningsliv kan blomstra. 

• Förvaltningen kommer att ta hänsyn till slutsatserna under kommande års planering och 

budget för 2026 och framåt 

• Med ett undantag som förvaltningen arbetar vidare med under 2025: 

Testa hyresmodeller och uthyrning till förenings- och kulturaktörer i ett par pilotfastigheter från fastighets- 

och gatukontorets bestånd av utvecklingsfastigheter. Färjeterminalen i Nyhamnen är en pågående pilot av 

detta slag.  

Fastighets- och gatukontoret får i uppdrag att utreda förutsättningarna för ett kombinerat 

mobilitetserbjudande genom dialog med aktörer på mobilitetsområdet så som 

Skånetrafiken, elsparkcyklar, cykel och bilpoolsaktörer. 

• Förvaltningen arbetar vidare med uppdragets resultat under 2025  

• Med undantag för en slutsats där förvaltningen kommer att ta hänsyn till slutsatserna 

under kommande års planering och budget för 2026 och framåt: Krav på nästa 

hyrcykelleverantör att djupintegration med kollektivtrafiken ska vara möjligt (2031)  

Fastighets- och gatukontoret får i uppdrag att utreda möjligheten för en terrängbana för 

cykel på lämplig plats i staden som uppmuntrar även äldre barn till rörelse och glädjen av 

att vara ute i naturen för spontan aktivitet. 

• Förvaltningen kommer att ta hänsyn till slutsatserna under kommande års planering och 

budget för 2026 och framåt 

Tekniska nämnden ges i uppdrag att utreda och genomföra insatser för ett tryggare, 

trafiksäkrare och grönare Möllevången 

• Förvaltningen arbetar vidare med uppdragets resultat under 2025  

• Planerade åtgärder på 1-års sikt finns med i förvaltningens budget och verksamhetsplan. 

Beroende på utfallet av detta arbete är tanken att fortsätta genomföra åtgärder årligen 

enligt nedan. 


